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Referat SU-møte 

 

Frammøte:  

Roy Åge Homme vara for FAU-leder, Gunnhild Breivik Rieber-Mohn lærarrepresentant, 

Paul – Willy Setane representant frå kommunestyret, Julianne Homme elevrepresentant, 

Hedda Skyum lærarrepresentant, Anne Aarak foreldrekontakt, Kate Bergland Aarak 

representant for øvrige tilsette og Marius Vøllestad rektor. 

 

Fråverande: Ingen. 

 

Konstituering 

Rektor blir valt utvalets leiar. 

Hedda Skyum som referent. 

 

Rektor informerer om hva SU er 

SU er til for å betre kontakten mellom skule og kommune og å styrke elevar. 

 

Tiltak for å betre kontakten mellom skulen og lokalsamfunnet 

Det er viktig med openheit i det arbeidet vi gjer. Det er til no ikkje noko fast samarbeidsplan 

med lokalsamfunnet i kommunen. Dette bør det bli og vi må jobbe meir systematisk for å få 

inn lokalsamfunnet i skulekvardagen. Utplassering bør bli organisert annleis der skulen bør ta 

kontakt i god til før utplasseringa.  

Vi bør ha fleire innslag frå arbeidslivet i skulen. Lokale bedrifter bør kome inn i 

klasserommet å fortelje om seg sjølv.  

Open skule på kveldstid blir nemt som eit forslag. Både ein kveld for lokalsamfunnet, 

tidlegare elevar og lærarar, og også ein kveld for elevar og foreldre. Dette kan bidra til eit 

meir positivt bilete av skulen.  

 

Referent  

Hedda Skyum 

 

 

 



 


